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ZAPISNIK 
20. seje Občinskega sveta Ob čine Brežice, ki je bila v ponedeljek,  

15.06.2009, ob 15.30 uri  v sejni sobi občinskega sveta na Gubčevi 10/a. 
 
 

 
Na seji dne, 15.6.2009, so bili prisotni vsi člani sveta:  

Patricia Čular, Marko Hercigonja, Robert Žagar, Mitja Oštrbenk, Irena Rudman, Jernej Zorko, 
Mira Šuler, Tatjana Močan, Marijan Žibert, Franc Zidarič, Jože Šepec, Franc Kelher, Ivan 
Pondelak, Vladimira Kežman, Matjaž Pegam, Franc Urek, Janko Kržan, Uroš Škof, Lado 
Križman, Ivan Sušin, Ivan Kovačič, Rajka Križanac, Milena Jesenko, Franc Gorišek, Jurij 
Pezdirc, Marjan Jurkas, Jožica Obradović, Franc Golobič, Stanko Radanovič in mag. Hrvoje Teo 
Oršanič. 
 
Drugi prisotni: 

Patricia Čular - podžupanja Občine Brežice, Aleksander Denžič – direktor občinske uprave 
Občine Brežice, Maksimilijana Stanič – vodja Oddelka za proračun in finance, Branka Moldovan 
Matjašič – višja svetovalka v Oddelku za gospodarske javne službe in gospodarske zadeve, 
Branko Blaževič – vodja Oddelka za prostorsko načrtovanje in razvoj, Anica Hribar – vodja 
Oddelka za družbene dejavnosti, Jasmina Molan – svetovalka v Uradu župana, Nada Rezelj – 
poslovna sekretarka v Uradu župana, Anton Zorko – predsednik Nadzornega odbora, Biserka 
Čančer – ravnateljica OŠ Dobova, Ivanka Kraljič – Proplan, Suzana Vahtarič – Posavski 
Obzornik, Martin Luzar – Dolenjski list, Ernest Sečen – Dnevnik, Vlado Podgoršek – STA,  Nada 
Černič Cvetanovski – Žurnal24. 

Udeležbo na seji je opravičil župan, Ivan Molan. 

 

Sejo sveta, ki se je začela ob 15:35 uri, je vodila podžupanja, ga. Patricia Čular. Podžupanja je 
uvodoma pozdravila vse prisotne in ugotovila sklepčnost občinskega sveta. 

Na začetku seje je bilo prisotnih 25 članov občinskega sveta.  

 

Predsedujoča je prisotne svetnike obvestila, da je bil v Uradnem listu  RS, št. 40/09 z dne 
29.05.2009 objavljen nov Poslovnik Občinskega sveta Občine Brežice, ki je stopil v veljavo s 
13.6.2009.  

 

Ad. 1 
Potrditev zapisnika 19. redne seje Ob činskega sveta 

 

a) Zapisnik 19. redne seje 

Na zapisnik ni bilo pripomb, zato je svet na predlog predsedujoče sprejel naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se zapisnik 19. redne seje Ob činskega sveta. 
 
Sklep je bil sprejet s 15-mi glasovi »za«. 
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Ad.2 

Poročilo o opravljenih nalogah po zadnji seji sveta ter izvrševanju sklepov sveta 
 

Predsedujoča je prisotne seznanila o naslednjih aktivnostih: 
1. »Pričela so se dela na podvozu Dobova v fazi poteka pogajanj s ponudniki izvajalcev. 
2. Občina Brežice je objavila javno naročilo Obnovitvena dela Levstikove in Črnelčeve ceste 

v Brežicah, to je podprojekt v sklopu projekta Ureditev starega mestnega jedra. Dela se 
bodo začela pred pričetkom in zaključila predvidoma do zaključka počitnic. 

3. V tem času se je zaključil razpis za ohranjanje in razvoj kmetijstva in podeželja.  
4. Objavili smo javno naročilo za izdelavo projektov za ureditev prostorov Fakultete za 

turizem. 
5. Delegacija občine Brežice je obiskala pobrateno Občino Dobrany na Češkem. 
6. Župan je skupaj s predstavniki oz. predsedniki političnih strank, ki delujejo v občini 

Brežice, na pobudo direktorja Bolnišnice Brežice izkazal podporo in izrekel to v skupnem 
pismu glede ohranitve in razvoja Splošne bolnišnice Brežice. 
 

Obsežnejše poročilo bo podal župan na naslednji seji sveta.« 
 
 
3. točka dnevnega reda 

Določitev dnevnega reda  
 
 
1. Predlogi za umik to čk z dnevnega reda : 
 
Predsedujoča je v skladu z 2. odstavkom 33. člena Poslovnika občinskega sveta je kot 
pooblaščena s strani župana umaknila  
 

- 14. točko dnevnega reda, to je »Izdaja soglasja k določbam Statuta 
zdravstvenega doma Brežice«  

 
Po poslovniku o umiku točke predsedujočega ni razprave. 

 
2. Predlogi za razširitev dnevnega reda:  

  
Predsedujoča je povedala, da je svetnica Rajka Križanac predlagala, da se na dnevni red seje 
uvrsti  točka »Potrditev nadstandardne sistemizacije v razvojnem oddelku v Vrtcu Mavrica 
Brežice«. Točke ni bilo možno uvrstiti na dnevni red, ker je bilo po pregledu gradiva  
ugotovljeno, da ni razvidno z katere postavke naj bi se zagotovila sredstva oz. vsebina je 
vezana na rebalans Občine Brežice. Skladno s Poslovnikom pa točko rebalansa na dnevni red 
uvršča samo župan občine Brežice.  
V nadaljevanju je Rajka Križanac povedala, da gre za pomoč razvojnemu oddelku vrtca (otroci s 
posebnimi potrebami) v višini 4.000 eur. 
 
Predsedujoča je dejala, da se bo pobuda umestila v predlog dnevnega reda na naslednji seji, ki 
bo predvidoma 27.07.2009.  
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3. Predlogi za zamenjavo vrstnega reda obravnave po sameznih to čk dnevnega reda : 
 
Predlogov za zamenjavo vrstnega reda ni bilo. 
 
Z upoštevanjem odločitve o umiku je predsedujoča dala na glasovanje naslednji predlog 
DNEVNEGA REDA: 
 
Predlagam naslednji DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 19. redne seje Ob činskega sveta. 
2. Poročilo o opravljenih nalogah po zadnji seji sveta ter o izvrševanju sklepov sveta. 
3. Določitev dnevnega reda. 
4. Vprašanja in pobude članov ob činskega sveta ter odgovori na vprašanja in pobude.  
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o zazid alnem na črtu za Zakot – prvo 

branje. 
6. Odlok o ob činskem podrobnem prostorskem na črtu Mestno jedro Brežice, del kareja 

K – TI – 6 – prvo branje. 
7. Odlok o ravnanju s komunalnimi odpadki v ob čini Brežice – drugo branje. 
8. Odlok o zaklju čnem ra čunu prora čuna ob čine Brežice za leto 2008. 
9. Sklep o sanaciji izgube Osnovne šole Dobova. 
10. Kadrovske in mandatne zadeve:  

10.1. Mnenje k imenovanje direktorja Posavskega muzeja Brežice. 
10.2. Mnenje k imenovanju ravnatelja Osnovne šole Dobova. 

11. Nepremi čnine:  
11.1.  Predlog sklepa Letni program prodaje premoženja v lasti občine Brežice – dopolnitev 
številka 3 k že obstoječemu letnemu programu za leto 2009. 
11.2.  Sklep o menjavi nepremičnin.          
11.3.  Predlog sklepa o ustanovitvi stavbne pravice. 
11.4.  Predlog sklepov o ukinitvi statusa javnega dobra. 
11.5.  Prodaja nepremičnin parc.št. 323/22, 323/23, 323/24, 323/25, 323/43, 329/4, 
          329/25, 329/85, 329/86, 329/87, vse k.o. Cerina. 

12.  Seznanitev o izvedenih aktivnostih lokalnega p artnerstva Brežice za leti 2008 in 2009. 
13.  Odlok o oglaševanju v ob čini Brežice  – prvo branje. 
14.  Poročilo o izvedenem nadzoru finan čnega in materialnega poslovanja za leto 2007 v  

vseh javnih zavodih, katerih ustanoviteljica oz. so ustanoviteljica je Ob čina Brežice. 
15.  Razno.   

 
Dnevni red je bil potrjen z 19-imi glasovi »za« in 2-mi »proti«.  
 
 

Ad.4 
Vprašanja in pobude članov ob činskega sveta ter odgovori na vprašanja in pobude  

 
Ivan Kova čič: 

1. Dajem pobudo, da se pozove ministra za zdravje, da preneha z absurdnimi izjavami o 
zapiranju Splošne bolnišnice v Brežicah  in oddelkov, namreč ta bolnišnica je med 
starejšimi v Sloveniji in neprekinjeno deluje že od leta okoli 1850, pokriva široko področje 
Posavja in širše. Dela pozitivno, zaenkrat tudi brez likvidnostnih težav. Bolnišnica je tudi 
zelo zasedena na vseh oddelkih in ne beleži kakšnih strokovnih napak. Porodniški 
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oddelek v lanskem letu beleži skoraj 500 (petsto) porodov. Mislim, da moramo jasno in 
glasno povedati, da se z zapiranjem ne bomo strinjali in da bomo storili vse, da ostane 
bolnica in vsi oddelki v njej.  

 
2. Po kakšnem sistemu so se pošiljala vabila za srečanje prireditve »Sutla – Sotla«, ker 

vabila niso dobili vsi svetniki.  
 

Patricia Čular - odgovor:    
Občina Brežice ni bila organizator prireditve Sutla-Sotla, lahko pa se zadeva preveri. 

  
 
Tatjana Mo čan:  

1. Dajem pobudo občinskemu svetu, da na ministra za zdravje naslovimo stališ če, da se 
ohrani status Splošne bolnišnice Brežice z vsemi se daj delujo čimi oddelki ter naj 
se tako pri čnejo nadaljevalne aktivnosti za izvedbo vseh na črtovanih investicij.  
V javnosti je v zadnjem času slišati veliko besedi o ponovnem ukinjanju nekaterih 
pomembnih za nas uporabnike ključnih oddelkov Splošne bolnišnice Brežice , ki naj bi 
prišla s strani ministra za zdravstvo in bila izvedena skladno s predlogom novega Zakona 
o zdravstveni dejavnosti. Po tem zakonu bi Splošna bolnišnica Brežice pridobila novi 
predlagani status negovalne bolnišnice, kirurgija, pediatrija, ginekološko-porodniški 
oddelek pa naj bi se preselili v Novo mesto. Nekatere govorice celo vključujejo prodajo 
bolnišnične infrastrukture v zameno za vlaganja v bolnišnico Novo mesto. Ravno tako 
pravijo, da so zaustavljene vse načrtovane in s proračunom s strani države že potrjene 
investicije. Bolnišnica Brežice skrbi za celotno Posavje, to je za okoli 70.000 
(sedemdeset tisoč) prebivalcev in si brez nje pač ne moremo predstavljati ustrezne ravni 
zdravstvenih storitev. Človek niti pomisliti ne upa, kaj bi pomenila časovna oddaljenost, 
ko se še prehitro znajdeš v situaciji, kadar je potrebna hitra intervencija, prepotrebna 
pomoč našim otrokom, staršem, starim staršem, nam samim, občanom sosednjih občin. 
Nič ne bo pomagal klic na 112 - center za obveščanje, če pa bi bil zdravnik, od katerega 
pomoči bi bili v danem trenutku odvisni, oddaljen 50 in več kilometrov.  

 
Patricia Čular - odgovor:  
Predsedniki političnih strank v občini Brežice so predsedniku Vlade Republike Slovenije 
Borutu Pahorju, predsedniku Državnega zbora doktorju Pavlu Gantarju, predsedniku 
Državnega sveta magistru Blažu Kavčiču, ministru za zdravje gospodu Borutu 
Miklavčiču, predsedniku Odbora za zdravje pri državnem zboru Ljubu Germiču ter 
predsedniku Komisije za socialno varstvo, delo, zdravstvo in invalide državnega sveta 
gospodu Borisu Šuštaršiču, naslovili pismo, v katerem so skupaj zapisali: »Splošna 
bolnišnica Brežice mora ostati splošna bolnišnica z vsemi obstoječimi oddelki: 
internistika, pediatrija, kirurgija, ginekologija, s skupnim oddelkom za anestezilolgijo, 
reanimatologijo in intenzivno zdravljenje, specialistično ambulantno dejavnostjo, 
funkcionalno diagnostiko ter ostalimi službami.« Ravno tako so vse naslovnike pozvali, 
da pri obravnavi in sprejemanju Zakona o zdravstveni dejavnosti upoštevajo stališče, da 
kot za druge bolnišnice, tudi za brežiško, ne bi smela biti predvidena ukinitev ali zaprtje 
kateregakoli od oddelkov ali podobno, ter da je splošna bolnišnica regionalnega pomena 
in da se bodo nadaljevale že potrjene investicije.  

 
 
Mitja Oštrbenk:  

1. Občina Brežice naj naslovi poziv na DARS in DDC glede košnje bankin ob 
avtocesti in ob drugih državnih cestah.  Ta pobuda je bila dana že večkrat, zato jo 
danes podajam zadnjič. Če bo potrebno, bomo sklicali tudi tiskovno konferenco. KS 
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Čatež ob Savi in Turističnega društvo Čatež resno razmišlja o protestu v času največje 
turistične sezone.  

 
 
Hrvoje Teo Oršani č:  

1. Dajem pobudo, da se problematika ureditve javne razsvetljave v ob čini Brežice še 
enkrat uvrsti na dnevni red oktobrske seje sveta . Do takrat  bom skušal organizirati 
strokovno ekskurzijo v občino Gorje, kjer so problematiko javne razsvetljave uredili na 
vzoren in kompromisen način  ter tako zadovoljil okoljevarstvene kot tudi vse ostale 
zahteve v prostoru. Pripravil bom tudi ustrezno vsebino za sprejetje sklepa na seji 
Občinskega sveta. Ta pobuda je usklajena tudi z županom.  
 

2. Na mostu čez Krko v Borštu je v celoti po čen nosilni tram , o čemer je potrebno 
obvestiti ustrezne organe, da presodi varnost prometa čez most. To sem opazil med 
izvajanjem delovne akcije »Čista Krka«, katere se od svetnikov ni udeležil skoraj nihče, 
čeprav so bili vsi vabljeni. 
 

3. Križiš če Cankarjeva ulica - Bizeljska cesta (nasproti kios ka na tržnici) je izredno 
nepregledno. Na levi in desni strani križišču so parkirišča in tam, zlasti v jutranjem času, 
stojijo lažja tovorna vozila. Ob izvozu na Bizeljsko cesto je potrebno z avtomobilom 
zapeljati skoraj preko sredine vozišča, da ugotoviš preglednost. To križišče je potrebno 
urediti, zato dajem pobudo, da se problematika posreduje na ustrezen organ.  

 
 
4. Sprašujem ali se po elektronski pošti posredovana pobuda  šteje kot posredovana 

pobuda ali mora biti v klasični pisni obliki z glavo in podpisom. Če pošiljamo po 
elektronski pošti, na kateri naslov pošljemo? Prosim za odgovor. 
 
 
Patricia Čular - odgovor:  
Kar se tiče pisnih pobud, jih lahko pošljete po elektronski pošti. Predlagam pa, da v  
izogib morebitnim nevšečnostim, elektronsko pošto posredujte s povratnico,  da prejmete 
ob prejemu pošte pri naslovniku potrdilo, da ste jo posredovali, ker včasih prihaja do 
tega, da se elektronska pošta ne znajde na naših naslovih.  

 
 
Jožica Obradovi č:  

1. Dajem pobudo v imenu občanov Maistrove ulice v Brežicah, kateri pravijo, da je med 
trgovskim centrom Spar in krožnim prometom zelo vel iko prometa in da se tu  
vozila vozijo z visoko hitrostjo. Predlagajo, da se  na tem delu cestiš ča postavijo 
»ležeči policaji« . 
 
Patricia Čular - odgovor: 
Zadevo bomo proučili. 
 

2. Občani Bizeljskega prosijo, da se pri gostilni Šekoranja postavi smerokaz za 
Republiko Hrvaško, Klanjec, Kumrovec oziroma obmejn i prehod . Smerokaz je bil že 
postavljen, sedaj ga pa ni. 
 
Patricia Čular - odgovor: 
Pobudo bomo posredovali DRSC-ju, ker gre za državno cesto. 
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Franc Urek:  
1. Priča smo, kako Direkcija RS za ceste kosi obcestne jarke. Pa ob takšni mehanizaciji! 

Krajani sami kosijo državno lastnino in to je žalostno. Sprašujem ali obra čunavajo 
košnjo bankin in grap po teko čem metru in to kljub temu, da krajani v Kapelah 80 
% teh površin pokosijo sami. Kateri izvajalec ta de la izvaja in kako jih zara čunava?   
 

2. Sprašujem kdaj se bo asfaltirala oziroma kdaj se bo do nadaljevala dela Arti če – 
Globoko – Kapele – Lovska ko ča Kapele – Rakovec.  Direkcija pozna protokol, ki je bil 
podpisan na Mokricah in v zvezi s tem niso potrebne  dodatne obrazložitve.   

 
 
Uroš Škof:  

1. Še enkrat bi prosil, da Občina Brežice naslovi dopis na Kozjanski park in na Ministrstvo 
za okolje glede gradu Pišece , in sicer z vprašanjem, kako je z vsebino v gradu Pišece 
oziroma zakaj so odstopili od tistega dogovora. Vodja oddelka mi je povedala, da na prvi 
dopis odgovora še ni bilo.  

 
2. Ali so se zadeve okrog Knjižnice Brežice premaknile v tej smeri, da bi pri dobila 

status regijske knjižnice.  
 
 
Franc Gorišek:  

1. Sprašujem glede regulacije potoka Mo čnik ob cesti Gornja Pohanca – Pe čice, malo 
pred razcepom Pe čice – Osredek . Tam se ob domačiji Škof sanira struga potoka. 
Nekateri občani iz Pečic in Osredka menijo, da se dela opravljajo prepočasi in da gre za 
pregrob poseg v naravo. Ne vem, ali je to v proračunu planirano kot regulacija ali kot 
sanacija dela ceste.  Zanima me ali je to pobudo dala krajevna skupnosti ali 
Direkcija za ceste; koliko sredstev je bilo že pora bljenih za opravljena dela in 
kakšen je plan del za naprej.  Po mnenju krajanov je regulacija nepotrebna, ker tam ni 
poplavno območje.  

 
Patricia Čular - odgovor:  
Pripravili bomo pisni odgovor.  

 
 
Jure Pezdirc:  

1. Sprašujem ali ima Občina Brežice pogodbo (koncesijo)  s podjetjem Adria plin , kdo 
je podpisal pogodbo, na kakšen način, na kateri osnovi zaračunavajo tako visoke cene 
za priključnine, kdo določa te cene, ali se cene dvigujejo iz leta v leto, namreč občani so 
me opozorili, da prihajajo iz te firme ponudbe za priključnino v višini med 500, 1.000 ali  
2.000 eur, odvisno od velikosti hiše oziroma stanovanjskega bloka. Priklop za blok z 
osmimi stanovanji  tako stane 1.090 eur, kar se mi zdi nenormalno veliko. Dodatno je 
potrebno plačati še 70 eur za vsak meter cevi.  Prosim za pisni odgovor.  
 

2. Pločnik na mostu med Brežicami in Čatežem ob Savi je potrebno sanirati.  Most je 
povezava med Brežicami in Termami Čatež ter s celotno kranjsko stranjo in na tem delu 
je veliko kolesarjev in udeležencev z rolerji, ki se vozijo po pločniku, na katerem so po 
20-centimetrske luknje. To je edina pot, ki jo uporabljajo za pot do Brežic in je to za 
Brežičane sramota, navsezadnje je tudi smrtno nevarno. Predlagam, da se zadeva uredi.  
 
Patricia Čular – odgovor: 
Od DRSC-ja bomo zahtevali pisni odgovor. 
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Rajka Križanec:  

1. V KS Jesenice na Dolenjskem se lahko pohvalimo z mednarodnim mejnim prehodom 
Obrežje in Slovenska vas, ki ga prečka veliko število vozil in potnikov, ne moremo pa se 
pohvaliti s pokošenimi zelenicami in bankinami .  Vse te površine, ki jih je država 
odkupila, niso prevzete in niso v lasti in upravljanju nobenega, zato jih tudi nihče ne kosi. 
Bankine so bile letos pokošene samo enkrat, na lokalnih cestah pred desetimi dnevi, kar 
se ne more šteti kot sprotno vzdrževanje. Prvo pobudo dajem v smeri proti državi, 
drugo Ob čini Brežice, da se uredi vzdrževanje zelenic in ban kin.  
 

2. Drevored na Čatežu , v smeri od rondoja proti Dvorcam,  je za Občino Brežice prava 
sramota. Ni vzdrževan , drevesa so polomljena… Mislim, da bi morala občina poskrbeti 
za ureditev, saj imamo postavko v proračunu »Vzdrževanja zelenic v občini Brežice«. 
 

3. Prosim za pisni odgovor Zavoda za podjetništvo in turizem, povezan s promocijo. Kako, 
kje in v kakšnem obsegu ter kakšni so stroški oglaš evanja in promocije ob čine 
Brežice ? 
 

4. V izogib proceduralnih zapletov na seji sveta predlagam, da se svetnikom dostavi nov 
tiskan izvod Statuta Ob čine Brežice in Poslovnika Ob činskega sveta.  
 
 
Patricia Čular: 
Pobudo smo sprejeli in dali statut in poslovnik v tisk, vendar smo morali počakati na 
objavo poslovnika v Uradnem listu. Tiskane izvode boste dobili v čim krajšem možnem 
času. 

 
 
Irena Rudman:  

1. Glede Splošne bolnišnice Brežice  dajem pobudo, da se tudi Občinski svet, kot 
najvišji organ odlo čanja, pridruži pobudi v pisni obliki , tako da bodo podana stališča 
iz večih strani, da bo »jasna slika« na državni ravni, da bo jasno, da smo vsi 
zainteresirani in da podpiramo, da ta občina v takšnem obsegu deluje še naprej.  
 

2. Imam vprašanje, in sicer v zvezi s prispevkom krajevnih skupnosti za  obnovo OŠ 
Brežice, ki spadajo v šolski okoliš Brežice . Krajevne skupnosti smo bile pozvane, da 
skladno s tistim sklepom, ki je bil sprejet in ki določa, da so en del sredstev iz naslova 
»obnove OŠ Brežice« dolžne prispevati oz. poravnati tudi krajevne skupnosti. Prosim, če 
se lahko pripravi pisno pojasnilo, kako in na kakšn i podlagi je prišlo do teh 
zneskov, torej na podlagi kriterijev, ki so bili sp rejeti (na število prebivalcev in 
povpre čnega števila šoloobveznih otrok).  Naj se za vsako krajevno skupnost 
transparentno pojasni, koliko sredstev bo namenila na podlagi posameznega kriterija, 
tako da bo na koncu viden skupni znesek za vse krajevne skupnosti.  

 
 
Marjan Jurkas:  

1. Komentar glede novih dolo čb  Poslovnika , ki določa, da se lahko postavi največ dve 
ustni vprašanji oziroma pobudi. Do sedaj smo svetniki lahko iznesli svoja stališča, svoje 
poglede v pobudah in vprašanjih. Sedaj pa nas ne bo nihče slišal, prebral pa tudi 
verjetno ne. 
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Patricia Čular - odgovor: 
Točko glede poslovnika smo imeli na dnevnem redu seje sveta in takrat bi morali 
posredovati takšne pripombe. Sedaj je prepozno.  
 

2. Glede košnje bankin , lahko povem iz lastnih izkušenj, od mojega doma pa proti 
Gabernici, je bila odrezana trava v eni širini rezila.  Tudi proti Mejnemu prehodu Rigonce  
ni urejeno. DRSC-ju je potrebno postaviti konkretna vprašanja, kako in na kakšen način 
obračunavajo to uslugo in zakaj jih redno ne vzdržujejo.  
 

3. Dajem pobudo, da se odprta »terasa« v Knjižnici Brežice z apre, ker ne služi 
svojemu namenu, in naj se preuredi v skladiš če ali v pisarno .   

 
Patricia Čular – odgovor: 
Predlog bomo obravnavali v sklopu proračuna občine, posredovali pa ga bomo tudi 
Knjižnici Brežice.  
 

4. Ob izvajanju gradbenih del v Dobovi  sem opazil, da so delavci nekajkrat prekopavali 
po istem mestu . Zanima me, katero podjetje je to - mislim, da je KOP, katera dela se 
tam izvajajo, kdo to financira in koliko. 
 
Patricia Čular – odgovor: 
Izvajalce bomo vprašali, kakšen vrstni red izvedbe del imajo. Tudi sama sem bila 
presenečena, da je potrebno večkrat po istem mestu prekopavati, saj so tam napeljani   
različni vodi. 
 
 

5. Glede ceste na tovornem terminalu železniške postaje v Br ežicah  sem dobil 
odgovor: »Cesta okoli tovornega terminala v Brežicah ni kategorizirana cesta in je v lasti 
železnice, zato je tudi ne vzdržujemo. Smo pa vzdrževalcem naročili, da zakrpajo velike 
luknje na tej cesti.« To razumem tako: »Jo ne vzdržujemo, smo pa vzdrževalcem 
naročili«. Izvedel pa sem, da je bil ta »nekdo«, ki je te luknje s 3 t materiala saniral,  
nihče drug kot predsednik krajevne skupnosti in gospod Kocjan. Veseli bi bili, če jim bo 
kdo plačal!  

 
 

Ad. 5 
Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o zazidaln em načrtu za Zakot 

– prvo branje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal g. Branko Blaževič, vodja Oddelka za prostorsko načrtovanje in 
razvoj. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Predsedujoča je dala na glasovanje naslednja  
 
SKLEP-a 

1. Odlok se sprejme po skrajšanem postopku. 
 
Sklep je bil sprejet z 26-imi glasovi za. 
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2. Sprejme se usklajen predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o 
zazidalnem na črtu za Zakot v prvem branju skupaj s predlogom Stat utarno pravne 
komisije. 

 
Sklep je bil sprejet z 25-imi glasovi »za«. 
 
*** 
Stališ če Statutarno pravne komisije 
Komisija predlaga, da se v preambulo vpiše vsa veljavna zakonodaja, ki ureja to področje.  
Preambula tako glasi: 
Na podlagi petega odstavka 61. člena in sedmega odstavka 96. Člena Zakona o prostorskem 
načrtovanju (Ur. l. RS, št., 33/07, 70/08-ZVO-NB; ZPNačrt) 29. člena Zakona o lokalni 
samoupravi (Ur. l. RS, št. 94/07 – uradno prečiščeno besedilo, 27/08 – odl.US, 76/08; ZLS) ter 
19. člena Statuta Občine Brežice (Ur. l. RS, št. 10/09) je Občinski svet Občine Brežice na … 
redni seji, dne …,  sprejel« 
 
Komisija ugotavlja, da je Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o zazidalnem 
načrtu za Zakot v prvem branju,  ob upoštevanju predloga komisije o redakcijskih popravkih v 
preambuli, skladen s predpisi, ki urejajo to področje, zato ni formalnih zadržkov za obravnavo in 
sprejem odloka na seji Občinskega sveta.  
 
Komisija odloka po vsebini ni obravnavala. 
 
 
 

Ad. 6 
Odlok o ob činskem podrobnem prostorskem na črtu Mestno jedro Brežice, 

del kareja K – TI – 6 – prvo branje 
  
 
Uvodno obrazložitev je podal g. Branko Blaževič, vodja Oddelka za prostorsko načrtovanje in 
razvoj. 
 
 
Jure Pezdirc , predsednik Odbora za urbanizem in okolje,  je povedal, da je na odboru potekala 
široka razprava o problematiki parkiranja. Investitor je bil že v fazi podane pobude opozorjen, da 
naj bi glede na dejavnost zagotovil 39 parkirnih mest. Po proučitvi projektov in dejanskega 
stanja je bilo s strani investitorja podano, da bo v predvidenem objektu možno zagotoviti le 20 
parkirišč, vendar mu je naloženo, da zagotovi še dodatna mesta v neposredni bližini objekta 
(dogovori potekajo z Gimnazijo Brežice). Vsled navedenega je odbor predlagan odlok potrdil. 
 
Hrvoje Teo Oršani č je povedal, da v kompleksu, kjer se predvideva naveden poseg,  že sedaj 
primanjkuje parkirnih prostorov.  V nadaljevanju je še dejal: »Opozoril bi rad na to, da bomo v 
glavni brežiški ulici dobili tudi Fakulteto za turizem. Eno in drugo skupaj pomeni krepko povišano 
potrebo po parkirnih mestih, kar pa izredno slabo servisiramo v tem Občinskem svetu. Zato 
podajam opozorilo, da se vsi projekti, ki se nanašajo na mesto Brežice, obvezno rešujejo s 
posebnim poudarkom na številu parkirnih mest, ker drugače bomo naredili iz samega mesta, iz 
glavne ulice iz centra Brežic, zmešnjavo.«  
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Predsedujoča je zaključila razpravo in dala na glasovanje naslednja 
 
       SKLEP-a: 

1. Sprejmejo se stališ ča do pripomb, podanih v postopku javne razgrnitve 
predmetnega prostorskega akta in do pripombe ob čine glede uskladitve akta v 
skladu z veljavno zakonodajo, nomotehni čnimi pravili ter pripombami nosilcev 
urejanja prostora.  

2. Sprejme se dopolnjen osnutek Odloka o ob činskem podrobnem prostorskem 
načrtu Mestno jedro Brežice, del kareja K – TI  - 6 v prvem branju skupaj s 
podanimi pripombami.  

 
Sklepa sta bila sprejeta za 20-imi glasovi »za«. 
 
 
*** 
Stališ ča Odbora za urbanizem in okolje 
Odbor predlaga Občinskemu svetu, da obravnava in sprejme dopolnjen osnutek Odloka o 
občinskem podrobnem prostorskem načrtu Mestno jedro Brežice, del kareja K – TI – 6 (OPPN) v 
prvem branju skupaj s stališči in naslednjima pripombama Odbora: 

2.1. Investitor je obvezan, da do pridobitve uporabnega dovoljenja za objekte, predvidene s 
predmetnim OPPN, zagotovi vsa potrebna parkirna mesta v skladu z določbami Odloka 
OPPN. 

2.2. Odbor podpira pobudo lastnika gostinskega objekta v urbani enoti TI-7, ki se nanaša na 
ureditev gostinske terase z možnostjo obratovanja 12 mesecev (kot manj zahteven objekt). 

 
 
Stališ ča Statutarno pravne komisije 
Komisija predlaga, da se v preambulo vpiše vsa veljavna zakonodaja, ki ureja to področje.  
Preambula tako glasi: 
Na podlagi petega odstavka 61. člena in sedmega odstavka 96. Člena Zakona o prostorskem 
načrtovanju (Ur. l. RS, št., 33/07, 70/08-ZVO-NB; ZPNačrt) 29. člena Zakona o lokalni 
samoupravi (Ur. l. RS, št. 94/07 – uradno prečiščeno besedilo, 27/08 – odl.US, 76/08; ZLS) ter 
19. člena Statuta Občine Brežice (Ur. l. RS, št. 10/09) je Občinski svet Občine Brežice na … 
redni seji, dne …,  sprejel« 
 
Komisija ugotavlja, da je Predlog odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu mestno 
jedro Brežice, del kareja K-TI-6 v prvem branju,  ob upoštevanju predloga komisije o redakcijskih 
popravkih v preambuli, skladen s predpisi, ki urejajo to področje, zato ni formalnih zadržkov za 
obravnavo in sprejem odloka na seji Občinskega sveta.  
 
Komisija vsebino odloka ni obravnavala. 
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Ad. 7 
Odlok o ravnanju s komunalnimi odpadki v ob čini Brežice 

- drugo branje 
 

Uvodno besedo je podala Branka Moldovan Matjašič, višja svetovalka na Oddelku za 
gospodarske javne službe in gospodarske zadeve. 
 
Po razpravi, v kateri so sodelovali Vladka Kežman, ki je predstavila stališče Odbora za 
komunalno infrastrukturo, Marjan Jurkas, Hrvoje Teo Oršanič, Franc Urek in Matjaž Pegam, je 
predsedujoča dala na glasovanje naslednji  
  
AMANDMA župana 

1. V 47. členu  se doda nova , peta alineja , ki glasi: 
» - posode in zabojniki za prepuščanje ločenih frakcij v zbiralnicah.« 
2. Besedilo četrte alineje 48. člena se črta . 

Amandma je bil sprejet z 22-imi glasovi »za«. 
 
 
V nadaljevanju je bil dan na glasovanje naslednji  
 
SKLEP 
Sprejme se Odlok o ravnanju s komunalnimi odpadki v  občini Brežice v drugem branju 
skupaj z amandmajem župana. 
 
Sklep je bil sprejet z 21-imi  glasovi »za«. 
 
 
**** 
Stališ če Odbora za komunalno infrastrukturo 
Na seji odbora je potekala razprava o tem, da je javnost premalo osveščena in odgovorna glede 
ločenega zbiranja in sploh glede odlaganja odpadkov. Še vedno pa v naravi nastajajo nova črna 
odlagališča. Zato odbor soglasno predlaga, da se za namen osveščanja javnosti predvidijo 
denarna sredstva v proračunu občine Brežice. 
 
Odbor soglasno predlaga Občinskemu svetu, da obravnava in sprejme skupaj s predlogom 
Odlok o komunalnih odpadkih v občini Brežice v drugem branju. 
 
 
Stališ če Statutarno pravne komisije 

Komisija predlaga, da se v tekstu Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki v občini Brežice 
v drugem branju, izvedejo naslednji redakcijski popravki: 
 
1. Črta se zadnja (9.) alinea 2. odst. 42. člena, ker je po vsebini opredeljena v prejšnji (8.) 

alinei. 
 
Komisija ugotavlja, da je, ob upoštevanju predloga komisije o redakcijskem popravku,  Odlok 
o ravnanju s komunalnimi odpadki v občini Brežice v drugem branju skladen s predpisi, ki 
urejajo to področje, zato ni formalnih zadržkov za obravnavo in sprejem sklepa na seji 
Občinskega sveta.  
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Ad. 8 

Odlok o zaklju čnem ra čunu prora čuna ob čine Brežice za leto 2008 
 
Uvodno obrazložitev je podala Maksimilijana Stanič, vodja  Oddelka za proračun in finance. 
 
V nadaljevanju je stališče Nadzornega odbora predstavil predsednik odbora, g. Tone Zorko. 
 
Po razpravi, v kateri je sodeloval g. Marijan Žibert, je predsedujoča dala na glasovanje naslednje 
 
SKLEP-e: 

1. Sprejme se Odlok o Zaklju čnem ra čunu prora čuna Občine Brežice za leto 2008 po 
enofaznem postopku.  

 

Sklep je bil sprejet z 17-imi glasovi »za«. 

  

2. Sredstva splošnega sklada prora čuna po Zaklju čnem računu prora čuna za leto 
2008, po pokritju presežka odhodkov nad prihodki v višini 537.367,49€ znašajo 
804.738,14€, od tega po Krajevnih skupnostih 389.44 5,21€. 

3. Sredstva splošnega sklada prora čuna v višini 415.292,93€ so namenska, in sicer:  

- okoljska dajatev za onesnaževaje okolja zaradi odva janja 
odpadnih voda za ČN Brežice v neporabljeni višini 238.404,25€, 

- sredstva KS Brežice iz naslova vra čila vlaganj v javno 
telekomunikacijsko omrežje v višini 140.000,00 € za  komunalno 
ureditev in asfaltiranje parkiriš ča med Zdravstvenim domom 
Brežice in Gimnazijo Brežice ter izgradnjo plo čnika od rondoja 
Tuš do rondoja Trnje in 

- taksa za obremenjevanja okolja zaradi odlaganja odp adkov v 
višini 36.888,68€. 

 
          Sklepa sta bila sprejeta z 20-imi glasovi »za«. 
 
*** 
Stališ če Statutarno pravne  
Komisija predlaga, da se v preambulo vpiše vsa veljavna zakonodaja, ki ureja to področje.  
Preambula tako glasi: 
»Na podlagi 98. člena Zakona o javnih financah (Uradni list RS, št. 79/99, 124/00-ZJF-A, 79/01-
ZJF-B, 30/02-ZJF-C, 110/02-ZDT-B, 56/02-ZJU, 127/06-ZJZP, 14/07-ZSPDPO, 109/08-ZJF-D) 
ter 19. In 120. člena Statuta Občine Brežice (Uradni list RS, št. 10/09) je Občinski svet na svoji 
…. seji, dne …., sprejel naslednji« 

 
Komisija ugotavlja, da je ob upoštevanju predloga komisije o redakcijskih popravkih v preambuli, 
Odlok o zaključnem računu proračuna občine Brežice za leto 2008 skladen s predpisi, ki urejajo 
to področje, zato ni formalnih zadržkov za obravnavo in sprejem sklepa na seji Občinskega 
sveta.  
 
Komisija odloka po vsebini ni obravnavala. 
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Ad. 9 
Sklep o sanaciji izgube Osnovne šole Dobova 

 
Uvodno besedo je podala Anica Hribar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti: 
 
Po razpravi, v kateri so sodelovali Milena Jesenko, ki je predstavila stališče Odbora za družbene 
dejavnosti, Tatjana Močan je predstavila stališče Odbora za proračun in finance, Uroš Škof, 
Irena Rudman, Marko Hercigonja, Matjaž Pegam, Marjan Jurkas, Rajka Križanac, Jure Pezdirc, 
Patricia Čular, Tone Zorko je predstavil stališče Nadzornega odbora, Rajka Križanac, Matjaž 
Pegam, Uroš Škof, Stane Radanovič, Mira Šuler in Ivan Sušin, je predsedujoča dala na 
glasovanje naslednja 
 
SKLEP-a: 

1. Svet zavoda Osnovne šole Dobova in ravnatelja Os novne šole Dobova se zadolži, 
da v roku 3 mesecev od uveljavitve tega sklepa Ob činski upravi Ob čine Brežice 
posredujeta program ukrepov za sanacijo izgube ustv arjene v preteklih letih.  

2. Sklep za čne veljati naslednji dan po sprejemu.  
 
Sklepa sta bila sprejeta z 17-imi  glasovi »za«, 3-mi »proti« in 4-imi neveljavnimi (dvignjena oba 
kartona). 
 
 
*** 
Stališ če Statutarno pravne komisije: 
Komisija predlaga, da se v tekstu Sklep o sanaciji izgube Osnovne šole Dobova,  izvedejo 
naslednji redakcijski popravki: 

1. V spremnem dopisu, naslovljenem občinskemu svetu, se besedilo: »Sklep o sanaciji 
izgube v OŠ Dobova« črta in nadomesti z besedilom: »Sklep o zadolžitvi Sveta zavoda 
Osnovne šole Dobove za pripravo programa ukrepov za sanacijo izgube«. 

2. V preambuli predloga sklepa se pred 51. členom doda »2. odst.«, za besedo »št.« se 
črta številka  »27/07«, za št. »94/07« se doda »-uradno prečiščeno besedilo, 27/08-odl. 
US in 76/08«  

3. V predlogu sklepa  se pred besedilom predloga sklepa doda beseda »SKLEP« 
 

Komisija ugotavlja, da je predlog Sklepa o sanaciji izgube OŠ Dobova, ob upoštevanju 
predloga komisije o redakcijskih popravkih, skladen s predpisi, ki urejajo to področje, zato ni 
formalnih zadržkov za obravnavo in sprejem sklepa na seji Občinskega sveta.  
 
Komisija predloga sklepa po vsebini ni obravnavala. 

 
 

Ad. 10 
Kadrovske in mandatne zadeve 

 
 
10.1. Imenovanje direktorja Posavskega muzeja Breži ce 
 
Stališče Statutarno pravne komisije je podal predsednik, g. Marko Hercigonja, nato pa je dr. 
Tomaž Teropšič na kratko podal poročilo o aktivnostih zavoda, svoje poročilo pa je na seji sveta 
svetnikom podal tudi v pisni obliki. 
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Po razpravi, v kateri so sodelovali Uroš Škof, Jure Pezdirc, Ivan Sušin in Milena Jesenko, je 
predsedujoča dala na glasovanje naslednja 
 
SKLEP-a 
 

1. Za direktorja Posavskega muzeja Brežice se za na slednje mandatno obdobje 
imenuje dr. Tomaž Teropši č, stanujo č Ipavčeva 6, 8250 Brežice.  

2. Ta sklep stopi v veljavo naslednji dan, ko na po dlagi 13. člena Odloka o ustanovitvi 
Posavskega muzeja Brežice, enak sklep sprejmeta tud i Občinski svet Ob čine 
Krško in Ob činski svet Ob čine Sevnica.  

  
 
Sklepa sta bila potrjena z 22-imi »za«. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.05 uri. 
 
 
 
Zapisala:        Ivan Molan 
Nada Rezelj, l.r.                                          Ž u p a n   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



15 
 

ZAPISNIK 
nadaljevanja 20. seje Ob činskega sveta Ob čine Brežice, ki je bila v četrtek,  

18.06.2009, ob 15.30 uri  v sejni sobi občinskega sveta na Gubčevi 10/a. 
 
 

 
Na seji dne, 18.6.2009, so bili prisotni naslednji člani sveta:  
Patricia Čular, Marko Hercigonja, Mitja Oštrbenk, Irena Rudman, Mira Šuler, Tatjana Močan, 
Marijan Žibert, Franc Zidarič, Jože Šepec, Franc Kelher, Ivan Pondelak, Vladimira Kežman, 
Matjaž Pegam, Franc Urek, Janko Kržan, Uroš Škof, Lado Križman, Ivan Sušin, Ivan Kovačič, 
Rajka Križanac, Franc Gorišek, Jurij Pezdirc, Marjan Jurkas, Franc Golobič, Stanko Radanovič 
in mag. Hrvoje Teo Oršanič.  
 
Seje se niso udeležili: Milena Jesenko, Jožica Obradović, Robert Žagar in Jernej Zorko  
 
Drugi prisotni: 
Ivan Molan – župan Občine Brežice, Aleksander Denžič – direktor občinske prave Občine 
Brežice, Branka Moldovan Matjašič – višja svetovalka v Oddelku za gospodarske javne službe in 
gospodarske zadeve, Branko Blaževič – vodja Oddelka za prostorsko načrtovanje in razvoj, 
Anica Hribar – vodja Oddelka za družbene dejavnosti, Jasmina Molan – svetovalka v Uradu 
župana, Nada Rezelj – poslovna sekretarka v Uradu župana, Anton Zorko – predsednik 
Nadzornega odbora, Ivana Baškovič – kandidatka za ravnateljico OŠ Dobova, Stane Preskar – 
Lokalno partnerstvo Brežice, Vladislav Krošelj – direktor Agencije za radioaktivne odpadke, 
Marija Kalčič – Posavski Obzornik, Martin Luzar – Dolenjski list, Nada Černič Cvetanovski – 
Žurnal24, Jelica Koršič – Lokalno.si  
 
Sejo sveta, ki se je začela ob 15:45 uri, je vodil župan, g. Ivan Molan. Župan je uvodoma 
pozdravil vse prisotne in ugotovil sklepčnost občinskega sveta. 
 
Na začetku seje je bilo prisotnih 25 članov občinskega sveta.  
 
 
 

Ad. 10 
Kadrovske in mandatne zadeve: 

 
10.2. Mnenje k imenovanju ravnatelja Osnovne šole D obova. 
 
Uvodno besedo je podal Marko Hercigonja, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja. 
 
Po razpravi, v kateri so sodelovali Uroš Škof, Matjaž Pegam, Ivan Molan, Marjan Jurkas, Stane 
Radanovič, Marijan Žibert, Hrvoje Teo Oršanič, Patricia Čular, Ivan Sušin, Rajka Križanac, Jure 
Pezdirc in Ivan Kovačič, je predsedujoči dal na glasovanje naslednji  
 

SKLEP: 
Občinski svet ob čine Brežice daje pozitivno mnenje k imenovanju Ivan e Baškovi č, Krška 
vas 17c, 8262 Krška vas, za ravnateljico Osnovne šo le Dobova za naslednje mandatno 
obdobje.  
 
Predlagan sklep ni bil sprejet, in sicer  z 10-imi  glasovi »za« in 11-imi glasovi  »proti«. 
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Ad. 11 
Nepremi čnine: 

 
 
11.1.  Predlog sklepa Letni program prodaje premože nja v lasti ob čine Brežice – 
dopolnitev številka 3 k že obstoje čemu letnemu programu za leto 2009. 
 
Uvodno obrazložitev je podal g. Branko Blaževič, vodja Oddelka za prostorsko načrtovanje in 
razvoj. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji  
 
SKLEP: 

     Sprejme se dopolnitev letnega programa prodaje  premoženja v lasti Ob čine Brežice 
številka 3 k že obstoje čemu letnemu programu za leto 2009, in sicer: 

 
Parc. št. Površina m² Vrsta rabe Št. ZKV k.o. 

512/4 995 njiva 209 Slogonsko 
514/1 5045 travnik 209 Slogonsko 
514/2 630 travnik 209 Slogonsko 
51/1.S 256 stavbišče 209 Slogonsko 
175.S 322 

 
737 

Poslovna stavba 
dvorišče 

26 Bojsno 

407/3 18 garaža 313 Brežice 
407/4 18 garaža 313 Brežice 
1428 1334 pašnik 555 Križe 
77/14 5380 travnik in gozd 1087 Šentlenart 
68/36 1120 dvorišče 1077 Šentlenart 
77/15 5355 travnik in gozd 1087 Šentlenart 
77/18 285 gozd 1077 Šentlenart 
75/5 860 pašnik 1077 Šentlenart 
75/6 4891 pašnik 1077 Šentlenart 

77/16 723 gozd 1087 Šentlenart 
77/19 312 gozd 1087 Šentlenart 

 

Sklep je bil sprejet z 20-imi glasovi »za«.  
 
 
 
11.2.  Sklep o menjavi nepremi čnin.          
 
Uvodno obrazložitev je podal g. Branko Blaževič, vodja Oddelka za prostorsko načrtovanje in 
razvoj. 
 
Razprave ni bilo. 
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Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji  
 

     SKLEP: 
Sprejme se sklep o zagotovitvi dodatnih prora čunskih sredstev za leto 2009 in 
razporeditev le-teh, in sicer: 
 
V Odloku o prora čunu Ob čine Brežice za leto 2009 (Ur. List RS 121/2008) se na strani 
prihodkov pove čajo prihodki na kontu 7221 – prihodki od prodaje st avbnih zemljiš č v 
višini 284.830,42€ in na strani odhodkov pove čajo odhodki na  prora čunski postavki 4050 
– nakup zemljiš č v višini 284.830,42€. 
 
Ta sklep velja takoj in se vklju či v rebalans plana prora čuna ob čine Brežice za leto  2009.  
 
Sklep je bil sprejet z 22-imi glasovi »za«. 
 
 
 
11.3.  Predlog sklepa o ustanovitvi stavbne pravice . 
 
Uvodno obrazložitev je podal g. Branko Blaževič, vodja Oddelka za prostorsko načrtovanje in 
razvoj. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednja  
 

SKLEP-a: 
1. Sprejem se sklep o ustanovitvi stavbne pravice z a namen izgradnje elektri čne trafo 

postaje, postavitve plinske cisterne in agregata na  delu parc. št. 154.S, k.o. 
Pavlova vas, v korist Republike Slovenije, Vlade Re publike Slovenije, Gregor čičeva 
20, Ljubljana, za dobo 20 let.  

2. K sklenitvi pravnega posla se pristopi po spreje tju zgoraj navedenega sklepa.  
 
Sklepa sta bila sprejeta z 21-imi glasovi »za«. 
 
 
11.4.  Predlog sklepov o ukinitvi statusa javnega dobra. 
 
Uvodno obrazložitev je podal g. Branko Blaževič, vodja Oddelka za prostorsko načrtovanje in 
razvoj. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednja 

SKLEP-a: 
1. Sprejme se sklep o ukinitvi  javnega dobra na pa rc. št. 1059/3 (pot v izmeri 25 m²) in 

parc. št. 1059/5 (pot v izmeri 128m²), obe vpisani v vl. št. 746 k.o. Globo čice.  
2. K sklenitvi pravnega posla se pristopi po spreje tju zgoraj predlaganega sklepa.  
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Sklepa sta bila sprejeta z 24-imi glasovi »za«. 
 
 
 
11.5.  Prodaja nepremi čnin parc.št. 323/22, 323/23, 323/24, 323/25, 323/43 , 329/4, 
          329/25, 329/85, 329/86, 329/87, vse k.o. Cerina. 
 
     Uvodno obrazložitev je podal g. Branko Blaževič, vodja Oddelka za prostorsko načrtovanje in 

razvoj 
 
     Po razpravi, v kateri so sodelovali g. Matjaž Pegam, Jure Pezdirc, Stane Radanovič, Ivan 

Kovačič, Irena Rudman, Hrvoje Teo Oršanič, Marjan Jurkas, Ivan Sušin, je predsedujoči 
zaključil razpravo in dal na glasovanje naslednje 

  

SKLEPE: 
1. Nepremi čnine parc. št. 323/22 (njiva v izmeri 2036 m²), par c.št. 323/23 (njiva v 

izmeri 958 m²), parc.št. 323/24 (njiva v izmeri 389 6 m²), 323/25 (njiva v izmeri 6129 
m²), parc.št. 323/43 (njiva v izmeri 1463 m²), parc .št. 329/4 (njiva v izmeri 5959 m²), 
parc.št. 529/25 (njiva v izmeri 5248 m²), parc.št. 329/85 (njiva v izmeri 5713 m²), 
parc.št. 329/86 (njiva v izmeri 5481 m²), parc.št. 329/87 (njiva v izmeri 5205 m²), vse 
vpisane v vl. 1421 k.o. Cerina se prodajo v komplet u po metodi javnega zbiranja 
ponudb. Izklicna cena za vse nepremi čnine skupaj je 968.024,00€. 

2. V prodajni pogodbi se dogovori predkupna pravica  za dobo petih let v korist 
Občine Brežice.  

3. Vse stroške v zvezi s postopkom prodaje (stroški  cenitve, davek na promet 
nepremi čnin, davek na dodano vrednost, overitev podpisa, vp is v zemljiško knjigo 
in morebitne ostale stroške) trpi kupec.  

 
 
Sklepi so bili sprejeti z 19-imi glasovi »za« in 3 »proti«. 
 
»Proti« predlaganim sklepom so glasovali naslednji člani sveta: Matjaž Pegam, Ivan Sušin in 
Ivan Kovačič.  
 
 

Ad. 12 
Seznanitev o izvedenih aktivnostih lokalnega partne rstva Brežice za leti 2008 in 2009. 

 
 
Informacije o izvedenih aktivnostih Lokalnega partnerstva Brežice v letu 2008 in planu dela za 
2009 je podal g. Stane Preskar, predsednik Vodstvenega odbora Lokalnega partnerstva 
Brežice. 
 
Gospod Vladislav Krošelj – direktor pa je predstavil splošen vidik umeščanja odlagališča 
NSRAO v Posavju. 
 
 
Matjaž Pegam je v svoji razpravi predlagal naslednje sklepe: 
»Občinski svet Občine Brežice zadolži župana občine Brežice, g. Ivana Molana, da v 
sodelovanju z ustreznimi občinskimi službami do naslednje seje OS sproži postopek za presojo 
ustavnosti in zakonitosti zakona in pripadajočih podzakonskih aktov, ki opredeljujejo 
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nadomestilo zaradi omejene rabe prostora oz rente lokalnim skupnostim glede umeščanja 
jedrskih objektov v okolje.  
Pri presoji morajo biti upoštevani jedrski objekti za proizvodnjo energije, kot tudi objekti za 
skladiščenje radioaktivnih odpadkov.  
Pod pojmom vplivi na okolje se upoštevajo vplivi sevanja po principu koncentričnih krogov, vplivi 
rože vetrov, vplivi zaradi konfiguracije terena, psiho-socialni vplivi in drugi relevantni vplivi na 
okolje in prebivalce regije«. 
 
 
Mag. Hrvoje Teo Oršani č je pohvalil delo in aktivnosti Lokalnega partnerstvu v letu 2008.  Meni, 
da gre za izjemno kvalitetno in vsebinsko bogato opravljeno delo in vsled tega vprašal župana, 
zakaj ni bilo ustanovljeno lokalno partnerstvo tudi za umeščanje HE v prostor, kar bi vsekakor 
prispevalo k boljši sprejemljivosti posega v naš prostor. Predsedniku Vodstvenega odbora je 
postavil vprašanje, kaj konkretno je lokalno partnerstvo naredilo v prvi polovici leta 2009 in 
kakšno ima stališče do dogodkov v Občini Krško.  
 
 
Ivan Sušin  se je v svoji razpravi pridružil mag. Oršaniču v delu glede aktivnega vodenje 
predsednika Vodstvenega odbora, g. Preskarja. Meni, da mora Občina Brežice za pretekla leta 
pridobiti  odškodnino  v višini 10 mio eur, saj je Občina Krško od leta 1980 dobila 100 mio eur.   
 
Predsedujoči, Ivan Molan , je zaključil razpravo in prisotne seznanil, da se skladno s 
Poslovnikom o točkah, kjer gre za seznanitev oz. podajo informacij, ne glasuje. Sklepe, ki pa jih 
je predlagal g. Matjaž Pegam, pa sprejema kot pobudo in predlaga, da se z Lokalnim 
partnerstvom Brežice preverijo možnosti o izdelavi študije o ustavni zakonitosti s pripadajočimi 
podzakonskimi akti.  
  
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.10 uri. 
 
 
Dnevni red ni bil izčrpan, saj sta ostali še 13., 14. in 15. točka sprejetega dnevnega reda. 
 
 
 
 
 
 
Zapisala         Ivan Molan 
Nada Rezelj, l.r.          Ž u p a n  
 


